

Title (en)

Container, holder for the container and refuse receptacle, such as a paperbasket, made of these pieces.

Title (de)

Behälter, Halter für den Behälter sowie Müllbehälter, wie z.B. Papierkorb, zusammengestellt aus diesen Teilen.

Title (fr)

Cuve, porte-cuve et réceptacle à déchets, tel que corbeille à papiers, constitué par de telles pièces.

Publication

EP 0592270 A1 19940413 (FR)

Application

EP 93402339 A 19930924

Priority

FR 9211842 A 19921006

Abstract (en)

This is a refuse receptacle comprising a removable container (1) articulated on a fixed container holder (5) and locked to it in a vertical use position. According to the invention, the container holder has the form of a hollow, enveloping shell in which the container is received over a part of its depth. This container is equipped at the top rear part with a band (33) which has to interact with an inner wall (44a) of the container holder. As for the container holder, it preferably carries at its base articulation means for the container consisting of a beam connecting together its two lateral flanks and from which two vertical ribs (41), laterally limiting a space reserved for the means (13) for vertically holding the container holder, rise up.
<IMAGE>

Abstract (fr)

Il s'agit d'un réceptacle à déchets comprenant une cuve amovible (1) articulée sur un porte-cuve (5) fixe et verrouillée à lui en position verticale d'utilisation. Selon l'invention, le porte-cuve se présente comme une coquille creuse, enveloppante, dans laquelle la cuve est reçue sur une partie de sa profondeur. Cette cuve est équipée en partie arrière haute d'un bandeau (33) devant coopérer avec une paroi intérieure (44a) du porte-cuve. Quant au porte-cuve, il porte de préférence à sa base des moyens d'articulation pour la cuve consistant en une poutre reliant entre eux ses deux flancs latéraux et à partir de laquelle se dressent deux nervures verticales (41) limitant latéralement un espace réservé aux moyens (13) de maintien vertical du porte-cuve. <IMAGE>

IPC 1-7

B65F 1/14

IPC 8 full level

B65F 1/14 (2006.01)

CPC (source: EP KR)

B65F 1/00 (2013.01 - KR); **B65F 1/141** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [DA] EP 0219385 A2 19870422 - ALLIBERT SA [FR]
- [DA] EP 0060794 A2 19820922 - PLASTIC OMNIUM CIE [FR]
- [DA] DE 7330860 U

Cited by

FR2788503A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0592270 A1 19940413; EP 0592270 B1 19970611; AT E154325 T1 19970615; DE 69311489 D1 19970717; ES 2102621 T3 19970801; FI 934375 A0 19931005; FI 934375 A 19940407; FR 2696425 A1 19940408; FR 2696425 B1 19941202; KR 940009021 A 19940516; NO 933536 D0 19931004; NO 933536 L 19940407

DOCDB simple family (application)

EP 93402339 A 19930924; AT 93402339 T 19930924; DE 69311489 T 19930924; ES 93402339 T 19930924; FI 934375 A 19931005; FR 9211842 A 19921006; KR 930020605 A 19931006; NO 933536 A 19931004